
OSNOVNA ŠOLA HAJDINA                                                                 
Sp. Hajdina 24 
2288 Hajdina 
Tel.: 02/788-1260 
E-pošta: o-hajdina.mb@guest.arnes.si 
 
 

Datum: 2. 7. 2010 

 

 

Z A P I S N I K 

 

3. seje sveta zavoda, ki je bila v četrtek, 1. 7. 2010, ob 18. uri v zbornici šole. 

 

Prisotni: Jožica Šijanec, Franc Murko, Franc Mlakar, Nataša Štumberger, Dragica Rozman, 

Branka Gaiser, Gordan Škraba, Miran Murko, Vesna Mesarič Lorber 

 

Upravičeno odsotni: g. Srečko Glodež 

 

Neupravičeno odsotni: ga. Jožica Lešnik 

 

 

Sprejeti dnevni red: 

 

1. Pregled sklepov zadnje seje 

2. Pedagoško poročilo ravnatelja za šol. leto 2009/2010 

3. Poslovnik sveta zavoda (predlog) 

4. Delovanje vrtca v prihodnjem šolskem letu 

5. Pravila o šolski prehrani , Projekt Zdrav življenjski slog 

6. Predlogi in pripombe. 

 

 

K točki 1 

 

Ga. predsednica Vesna Mesarič Lorber prebere sklepe prejšnje seje, ki so bili vsi realizirani. 

 

K točki 2 

 

G. ravnatelj prebere Poslovno poročilo za šolsko leto 2009/2010  in je bilo vročeno vsem 

članom zavoda. 

 

SKLEP: Člani sveta zavoda sprejmejo Pedagoško poročilo za šol. leto 2009/2010 brez 

pripomb. 

 

K točki 3 

 

Ga. predsednica sveta zavoda predstavi predlog Poslovnika sveta zavoda.  

Člani sveta zavoda sprejmejo naslednji  

 

mailto:o-hajdina.mb@guest.arnes.si


SKLEP: Osnutek predloga Poslovnika sveta zavoda OŠ Hajdina se pošlje po elektronski 

pošti vsem članom v pogled. Člani sveta zavoda ga preberejo in na seji v mesecu septembru 

2010 dodajo svoje predloge in pripombe. 

Ga. predsednica pove, da se bo v jeseni v svet zavoda priključil predstavnik iz sveta staršev 

vrtca OŠ Hajdina. Prav tako bo potrebno zamenjati enega predstavnika sedanjega sveta 

zavoda s predstavnikom zaposlenega v vrtcu. 

 

G. Murko, kot predsednik in predstavnik sveta staršev pove, da se bodo na prvem sestanku 

sveta staršev dogovorili o predstavniku staršev iz vrtca.  

 

K točki 4 

 

G. ravnatelj pove, da za delovanje vrtca potrebujemo zagonska sredstva, ki jih je dolžan 

zagotoviti  ustanovitelj. Od ustanovitelja (občina) se pričakujejo tudi sredstva za izvajanje 

nadstandardnega programa (angleščina, nemščina, glasbene in plesne urice). 

 

G. Murka M. zanima, če so že potekali kakšni razgovori glede izvajanja nadstandardnega 

programa. 

G. ravnatelj pove , da bo vse urejeno, vendar še verjetno ne takoj v mesecu septembru. 

Ga. predsednica pa predlaga, da bi lahko nadstandardni program izvajale učiteljice iz šole, ki 

so za to usposobljene. 

 

G. ravnatelj pove, da ima jutri, 2. 7. 2010 prvi sestanek z novimi delavkami vrtca. Vodja vrtca 

bo Barbara Gerečnik, ki je v šoli bila kot učiteljica podaljšanega bivanja v 1. razredu 

zaposlena že dalj časa. 

 

Po razpravi glede vrtca se sprejme naslednji 

 

SKLEP: Na sestanku z novimi delavkami vrtca pride do dogovora, katere dodatne urice 

nadstandardnega programa se bodo izvajale. 

 

K točki 5 

 

Ga. predsednica seznani člane sveta zavoda, da je bil v mesecu maju sprejet novi zakon o 

šolski prehrani in jim ga predstavi. 

Šola je tudi pripravila Pravila o šolski prehrani, ki so na spletni strani šole, kjer si jih starši 

lahko preberejo.  Pravila o šolski prehrani pa bo v septembru 2010 sprejel in potrdil  tudi svet 

zavoda. 

 

SKLEP: Vsi člani preberejo Pravila o šolski prehrani, ki jim bodo posredovana po 

elektronski pošti. Pravila bodo sprejeta  v septembru 2010 na  seji sveta zavoda. 

 

Ga. predsednica predstavi projekt Zdrav življenjski slog, ki ga je razpisal Zavod za šport 

Planica. Projekt je financiran iz evropskih sredstev. Če bi bili izbrani za izvajanje projekta bi 

tako lahko našim učencem omogočili še dodatno dve uri tedensko izvajanje športnih 

dejavnosti tri leta. Učencem bi bilo ponujenih več panog športa, izvajale pa bi se naj tudi v 

času počitnic. 

 

Po kratki razpravi je bil sprejet naslednji 

 



SKLEP: Šola se prijavi  na razpis za izvajanje projekta Zdrav življenjski slog. 

 

K točki 6 

 

G. ravnatelj pove, da pričakujemo tudi sredstva za obnovo učilnic, za igrala na šolskem 

dvorišču in obnovo parketa (brušenje in lakiranje) v telovadnici.  

 

V sklopu vrtca bomo obnovili tudi alarmni sistem šole. 

 

SKLEP: Sredstva za obnovo alarmnega sistema (3.000 EUR) se črpajo iz sredstev, ki so 

namenjena za investicijsko vzdrževanje. 

 

Gospod ravnatelj pove, kako bi naj potekala diferenciacija pouka pri predmetih matematike, 

slovenščine in tujem jeziku v šolskem letu 2010/2011. V 4. razredu bi se izvajala ena ura na 

teden pri MAT v drugem polletju, v 5. razredu bi se izvajala ena ura na teden pri MAT in TJA 

celo šolsko leto, v 6. in 7. razredu ena ura na teden pri MAT, TJA in SLO, v 8. in 9. razredu 

pa vse ure pri vseh treh predmetih. 

 

SKLEP: Svet staršev potrdi predlagano diferenciacijo pouka v šol. letu 2010/2011. 

 

Otvoritev vrtca bo 31. avgusta, pisno bodo vabljeni vsi starši otrok, ki so vpisani v vrtec. 

 

Ga. predsednica se vsem zahvali za sodelovanje in vsem članom zaželi prijetne počitnice. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20. uri. 

 

 

 

Predsednica sveta zavoda                                                                                    Zapisnikarica 

Vesna Mesarič Lorber                                                                                         Natalija Glažar 

 

 

 


